
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-09-17, § 17 

 

 Tid: 17 september 2009 kl 16.00 – 16.30 

   

 Plats: Stora Kollegiet, Stadshuset 

   

 Justerat: 28 september  2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande 

  

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Sören Swärd (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katarina Gratschew (M)  

Gulan Avci (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (M)  

Sebastian Carlsson (M) 

Anders Alvebäck (M)   

Per Hallberg (M)  

Claes Fleming (FP)     

Bo Holmberg (S)  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)    

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, 

Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord 

Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 17 

Upplåtelse med tomträtt av Lidingöbro Värdshus, del av Ladugårdsgärdet 

1:2 på Djurgården 

Dnr E2009-530-00341 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden ger kontoret i uppdrag att träffa avtal enligt förslag i 

 kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 12 augusti 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (M), ledamoten Gulan Avci (FP), vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (S) och ledamoten Ann- Margrethe Livh 

 (V) föreslår att nämnden avgör ärendet vid dagens sammanträde.  

 

2)   Ledamoten Emilia Hagberg (MP) föreslår återremiss enligt följande:  

 1 Återremittera förslaget. 

 2 Inhämta synpunkter från Nationalstadsparksrådet samt därutöver anföra  

  följande: 

 

 Det är förståligt att tomträtts föreslås i det här sammanhanget men det är samtidigt 

 viktigt att det finns en långsiktighet i förvaltningen av Nationalstadsparken och att 

 det råder en samsyn bland de olika markägarna och berörda parter om den 

 gemensamma styrningen. Arrendeformen är bruklig i nationalstadsparken. En 

 förändring av den principen bör stämmas av i Nationalstadsparksrådet. 

 

Härefter framläggs följande förslag: 

 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (M), ledamoten Gulan Avci (FP) och vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (S) och ledamoten Ann- Margrethe Livh 

 (V) ställer sig bakom kontorets förslag (se beslutet). 

 

Omröstning 

Ordföranden ställer först det framlagda förslaget om att återremittera ärendet mot 

förslaget att avgöra ärendet i dag. Nämnden beslutar att avgöra ärendet i dag. 

 

Därefter beslutar nämnden enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Ledamoten Emilia Hagberg med hänvisning till sitt förslag om återremiss. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 



  

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


